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Vildandens Guldhjärta af Gremir
”Drömma”

Utställning 
170122 Kumla excellent juniorklass

170205 Mjölby CK, 4 btkl
170305 Moheda CK, CERT & BIM

170408 Kungsbacka CK, 4 btkl
170409 Kungsbacka CK, R-cert, 3 btkl
170416 Forshaga CK, CERT 2:a btkl

Ägare: Anna Gustavsson, Källby

Uppfödare: 
Anette Björgell, Bunkefl ostrand

Tollarklubbens 
 årsmöte 2017
Foto: Carina Boijertz

Ovan: Engagerade mötes deltagare under 
klubbmötet.

Vänster: Seminarium om HD index, 
föreläsning av Erling Strandberg, professor 
vid  Institutionen för husdjursgenetik på 
Sveriges lantbruksuniversitet.

Årets klubbmöte  genomfördes 
11 mars i  Upplands Väsby.

Höger: Fyra tollingjaktprovschampions 
2016. En av hundarnas duktiga förare, 
Petronella Lindholm, var på årsmötet för 
att ta emot diplom och rosett.

Nedan: Guldapporten 2016 tilldelades 
Gunliz och Lasse Bengtsson.

HAR DU 
EN TOLLARE 
PÅ HUGGET? 

Vi vill ha ditt bidrag!
Skicka text och bild till 

tollaren@tollarklubben.se

Döp mejlet ”Tollare på hugget”.

Max 20 rader.

Bilden måste vara högupplöst för 
att hålla kvalitet för tryck. Bilder 

hämtade från till exempel facebook 
eller skickade med sms fungerar 

inte. Däremot går det bra om 
bilden är tagen med en modern 

mobilkamera. Om du är osäker – 
skicka in så granskar vi bilden!



SÖDRA GÖTALAND Distriktsansvarig sökes!

SYDTOLLARNA
Mats Bergström, 0418-247 45, 0705-22 77 69, 
mats.p.bergström@telia.com
Malin Chronquist, malin.x.holmberg@gmail.com
www.sydtollarna.wordpress.com
BLEKINGETOLLARNA
Aktivitetsansvarig saknas.
blekingetollare.blogspot.se
SYDÖSTTOLLARNA  
Marie Kinder, 0730 – 98 78 93, marie@blazingfowlers.se
SydÖsttollarna har en facebookgrupp  
med samma namn. 

VÄSTRA GÖTALAND Annkie Ahlebrand,  
0523-135 67, 0705-44 93 26, a.ahlebrand@telia.com

TOLLARE I VÄST
Therese Johansson, 0733-292972, tiv@tollareivast.se 
www.tollareivast.se
TOLLARE I GÖTEBORG Aktivitetsansvarig/a sökes! 
www.tollarna.wordpress.com
GÖTEBORGS SKÄRGÅRDSTOLLARE Vilande

SKÄRGÅRDSTOLLARNA 
Eva Svensson, 0734-17 54 95
www.skargardstollarna.weebly.com
SÖDRA HALLAND NORRA HALLAND
Gunliz Bengtsson, 0430-105 59, lb.lt@telia.com  
Maygreth Åkesson, 035-492 84
www.hallandstollarna.se
SKARABORGSTOLLARNA
Anna Gustavsson, anna.jenka@telia.com
www.skaraborgstollarna.se

ÖSTRA GÖTALAND Distriktsansvarig sökes!

NORD VÄSTRA SMÅLAND
Solgerd Hansson, 0706-33 09 89, solgerd.h@telia.com
Anna-Karin Johansson, 0706-39 67 68,  
info@djurhalsa.se
www.hundskallets.se/aktivitetstraffar.htm
ÖSTGÖTATOLLARNA
Lina von Gegerfelt, zztardustt@hotmail.com
ostgotatollarna@yahoo.com, 
ostgotatollarna.webnode.se,  
Östgötatollarna på Facebook
TOLLARE I SMÅLAND
Gun Nilsson, 0381-240 22, gun@bellanova.se 
Johan Körge, 0481-220 19
Mats Gunnarsson, 0499-136 15
Anette Johansson, 0383-520 28, tollartrollet@telia.com
www.tollareismaland.se
TJUSTTOLLARNA Eva-Lena Lundberg, 0490-175 58

VÄSTRA SVEALAND Christina Hedström,  
021-12 41 17, 070-551 53 58, stina.hedström@spray.se

HJÄLMARTOLLARNA
Jan-Erik Eriksson, 019-18 39 90, j-e.e@telia.com
Åse Linderskjöld, 070-6345849, 
ase.linderskjold@orebro.se
Kerstin Wickström, 019-22 71 70,  
kerstinwickstrom@telia.com 
www.hjalmartollarna.worldpress.com
TOLLARE I VÄSTMANLAND
Christina Hedström & Peter Wennström,
021-12 41 17, 070-551 53 58, stina.hedstrom@spray.se
www.freewebs.com/tollareivastmanland
VÄRMLANDSTOLLARNA
Kerstin Kvarnlöf, 0554-410 71, 0705-65 82 23,
kerstin.kvarnlof@telia.com
Brita Gehöör, 0554-211 20, 0703-35 60 20,
brita.gehoor@telia.com
www.hem.passagen.se/varmlandstollarna

ÖSTRA SVEALAND Niklas Adolfsson,  
0708-75 01 54, niklasadolfsson@spray.se

STOCKHOLM SÖDRA
Mirjam Cassel, 076-260 46 27,  
mirjamcassel@gmail.com
www.stockholmstollarna.weebly.com
STOCKHOLM NORRA
Michael Albrecht, 0708-39 84 31,  
fam_albrecht@me.com
Nathalie Regnér, 08-612 12 05, 073-379 78 99, 
nathalie.regner@gmail.com
Även aktiviteter på Östermalm,  Liljanskogen.
Se Tollare i Norra Stockholm på Facebook.
TÄLJEKRINGLAN I SÖDERTÄLJE
Birgitta Amrén-Ahlberg, 08-550 649 54, 
birgitta@vattubrinken.se

TOLLARE I UPPLAND
Sussie Stier, 0733-74 69 94,  
upplandstollarna@hotmail.com
www.upplandstollarna.wordpress.com
GUTETOLLARNA
Sara Thomsson Neogard, 0498-550 74,
mysslas@hotmail.com
Anne-Marie Siggelin, 0498-48 12 63
www.freewebs.com/gutetollarna
TOLLARE I ÖSTRA SÖRMLAND
Marita Ljungdell, 0737-51 81 75, 
marita.ljungdell@spray.se
www.surf.to/tios

AKTIVITETSGRUPPER I LANDET
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MEDDELA OSS ÄNDRINGAR! Har ni bytt 
kontakt person, ändrat telefon nummer, startat 
en ny aktivitetsgrupp, startat Facebook-grupper 
– glöm inte meddela Tollaren! Skicka  ändringar 
till tollaren@tollarklubben.se. Märk mejlet 
 “Kontaktinformation Xxxxx“ (gruppens namn).

Medlemsinformation
ÄR DU INTRESSERAD AV MEDLEMSKAP  
Tag kontakt med SKKs (Svenska Kennelklubbens) medlemsavdelning  
tel 08-795 30 50 eller mejl medlem@skk.se

UPPFÖDARE  
Betalar första året in 150 SEK per valpköpare till Tollarklubben  
bankgiro 5163-6009 och skickar en lista med namn, adress, tel  
och mailadress, för vilka inbetalningen gäller, till kassören:  
kassor@tollarklubben.se

OM DU FLYTTAR och vill ha Tollaren skickad till din nya adress  
anmäler du adressändringen till SKKs medlemsavdelning  
tel 08-795 30 50 eller mejl medlem@skk.se

NYA MEDLEMSAVGIFTER FRÅN 2016-01-01:
• Fullbetalande medlemmar 275 SEK/år
• Utlandsmedlem 400 SEK/år
• Familjemedlem 80 SEK/år
• Valpköparmedlem 150 SEK/år 

SÖDRA NORRLAND Malin Hedin,  
malin_falk81@hotmail.com  
Lena Dahlblom, 0297-414 80, lena.dahlblom@telia.com

GÄSTRIKETOLLARNA
Lena Dahlblom, 0297-414 80, 070-564 18 97,  
lena.dahlblom@telia.com
Hitta oss under Gästriketollarna på Facebook.
HÄLSINGETOLLARNA  
Laila Christensen,  
christensen.laila@gmail.com, 070-2918856
HälsingeTollarna på Facebook
NORRA DALATOLLARNA
Marie Lars, 0250-388 53, 070-035 30 59, 
marielars@telia.com  
Maria Andersson, 0250-153 16, 0705-57 86 27,  
81maria@gmail.com 

SÖDRA DALATOLLARNA
Anna Andersson, 070-776 90 51,  
Anna88_Smile@hotmail.com
Monika Amby, 073-678 50 41, monika.amby@live.se
www.tollareidalarna.com

MELLERSTA NORRLAND Distriktsansvarig sökes!

Z-TOLLARNA
Pia Hall, 070-201 58 53
Gunilla Malmqvist, 0645-564 42 12, 070-510 20 69
Wmgumam@yahoo.com 

TOLLARE FRÅN VÄSTERNORRLAND
Aktivitetsansvarig sökes!
www.hem.passagen.se/tollare_i_vnorrland

NORRA NORRLAND Distriktsansvarig sökes!

TOLLARE I VÄSTERBOTTEN
Aktivitetsansvarig saknas.
www.vbtollare.tk
TOLLARE I NORR
Susanne Nilsson, 070-261 51 99,  
storstrandsnova@hotmail.se
hem.passagen.se/tollareinorr
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NÄR DET EN HELG i slutet av mars, skiftade och blev 
april, bjöd Tollarklubben in alla aktivitetsansvariga 
runt om i landet till en helg i Västmanland. 
Aktivitetsansvariga är alla de som engagerar sig hängivet 
i alla aktivitetsgrupper runt om i vårt avlånga land. 

På Herrfallets camping hade Gunliz Bengtsson och 
Marina Johnsson från styrlesen, planerat en fredag 
kväll till söndag eftermiddag där vi alla fick lära känna 
varandra, träna hund tillsammans och utbyta tankar 
och idéer om hur vi tillsammans med Tollarklubben ska 
kunna utveckla verksamheten med aktivitetsgrupperna.

PÅ FREDAGEN ÅT VI en härlig tacomiddag i sann 
fredagsmysanda och på lördagen fick vi chansen 
att träna för en instruktör som heter Eva Thorén-
Söderström. Hon är en av få retrievertränare i Sverige 
som tränar jakt enligt klickermetoden. Man får snabbt 
och lätt uppfattningen av att Eva inte bara är positivt 
inställd till tollare som ras men också att hon ser till 
förare och hund som individer och försöker hjälpa var 
och en utefter deras egna förutsättningar. 

På lördagsförmiddagen fick de förare och hundar 
som kände sig lite mer på NKL-stadiet träna och på 
eftermiddagen blev det resten av gänget som ägnade sig 

Tollarklubbens helg för  
aktivitetsansvariga
Text: Mia Eriksson Bild: Anna Andersson

Överst: Noggrant inlyssnande 
om det som det ska tränas på 
under förmiddagen. Instruk
tör Eva ThorénSöderström 
går igenom.

Ovan: Lite kyligt på för
middagens träning.

Till höger: Du och jag matte, 
du och jag, säger Svea från 
nordvästra Småland.
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Hemsida  
www.tollarklubben.se

Epost  
info@tollarklubben.se

Bankgiro  
5986-3910

Övriga Funktionärer

Revisorer
Monica Beijer  
Maria Ivarsson 

Valberedning
Agneta Joonas, sammankallande 
Annika Bergquist  
Anne Titti Karlström 

Kontaktpersoner 
Tollarpspecialen
Gunliz Bengtsson 
specialen@tollarklubben. se

Kontaktperson till klubbnytt i 
Apportören
Åsa Roosqvist, se kontaktuppgifter  
till vänster

Mottagare av utställnings-  
& lydnadsprovskritiker
Per Wigforss, se kontaktuppgifter  
till vänster

Mottagare av jaktprovs-  
& viltspårskritiker
Mats Gunnarsson, se kontaktuppgifter  
till vänster

Rasinformatörer &  
Omplaceringshundar
Sandra Almeflo, 070-388 85 07  
Ingrid Larsson, 0151-135 10  
Catarina Söderlind, 08-732 90 00 
rasinfo@tollarklubben.se

Webmaster för klubbens hemsida
Susanne Viker 
webmaster@tollarklubben.se

Redaktör för tidningen Tollaren
Mia Eriksson 
Nämndemansvägen 26,  
643 32 VINGÅKER 
072-503 03 00  
tollaren@tollarklubben.se

Tollarklubbens Styrelse 2016

Ordförande
Mats Viker 
Valgärdevägen 3, 16853 BROMMA 
08-370 863, 070-199 11 50 
ordforande@tollarklubben.se

Jaktansvarig
Mats Gunnarsson 
 Kaptensgatan 13,  
383 43 MÖNSTERÅS 
0499-136 15, 073-057 46 43 
jaktansvarig@tollarklubben.se

Vice ordförande/kassör/
medlemsansvarig
Carina Boijertz 
Norrevärnsgatan 16 B, 243 32 HÖÖR 
073-331 81 43 
kassor@tollarklubben.se

Sekreterare
Åsa Roosqvist 
Västra Askvägen 245, 27539 SJÖBO 
0416-511 416, 070-684 99 71 
sekreterare@tollarklubben.se

Avelsansvarig
Therese Knutsson 
Hjärsås 3193, 289 90 KNISLINGE 
070-970 55 87 
avelsansvarig@tollarklubben.se

Aktivitetsansvarig/ 
Mentalitet- & Funktionsansvarig
Marina Johnsson 
Grenvägen 10, 13668 VENDELSÖ 
070-734 70 86 
mentalitetsansvarig@tollarklubben.se 

RAS-ansvarig
Helena Näslund 
Ekeby Gård 1,  
647 95 ÅKERS STYCKEBRUK 
072-321 89 18 
rasansvarig@tollarklubben.se

Aktivitets- & Medlemsansvarig
Gunliz Bengtsson 
Årstidsvägen 10, 313 35 LAHOLM 
070-394 53 25 
aktivitetsansvarig@tollarklubben.se

Exteriöransvarig
Per Wigforss 
Hurva 307, 241 94 HURVA 
0413-313 08, 070-238 04 57 
exterioransvarig@tollarklubben.se

PR- och informationsansvarig 
Debbie Hansson 
Sikvägen 45, lgh 1501, 135 41 TYRESÖ 
076-327 30 73 
info@tollarklubben.se

mer åt ÖKL-träning. En lärorik dag 
som började lite kyligt och ruggigt 
och avslutades med sol och en 
och annan krypande fästing. 

VI AVSLUTADE DAGEN MED en 
lyxig grillmiddag och en givande 
diskussion tillsammans med Mats 
Viker, Tollarklubbens ordförande, 
som kom och gjorde oss sällskap 
på kvällen. Det känns bra när 
Tollarklubbens styrelse engagerar 
sig och ser vikten av duktiga 
aktivitetsansvariga som hjälper 
både nya som gamla, oerfarna 
som erfarna tollarägare att komma 
samman och lära känna varandra. 

På söndagen fortsatte 
diskussionerna om utveckling. 
Idéer och inspiration flödade. En 
del passade på att träna lite mer. 

FRÅN ALLA aktivitetsansvariga vill 
jag rikta ett stort och varmt tack 
för den här helgen – till framförallt 
Gunliz och Marina – men också 
till Tollarklubbens styrelse. 

Att få en ”egen” helg 
tillsammans med andra 
”tollartokar” under dessa former 
är GULD värt. Hoppas att vi ses 
nästa år igen! •

Trixa från Tollare i Dalarna.

Saga från Östgötatollarna.



POSTTIDNING B
Tollarklubben
Maria Ivarsson
Rasbokil Örkulla 22
755 95 Uppsala

Tollingjaktprovskalender 2017
28 maj SSRK Norrbotten

Domare är Anders Wahlberg
NKL, ÖKL  
& EKL

Sista dag för anmälan  
är 21 maj

28-30 juli SSRK Gävleborg
Domare är Marie Kinder och 
Sverker Haraldsson

28 juli NKL & ÖKL
29 juli EKL
30 juli NKL & ÖKL

Sista dag för anmälan  
är 13 juli

3-5 augusti Hishult, Tollarspecialen NKL, ÖKL & EKL 
alla tre dagar

Sista dag för anmälan  
är 18 juni

19-20 augusti SSRK Gotland
Domare är Sverker Haraldsson

NKL, ÖKL & EKL Sista dag för anmälan  
är 11 augusti

26-27 augusti SSRK Västerbotten 
Domare är Anders Wahlberg och 
Anne Titti Karlström

NKL, ÖKL & EKL Sista dag för anmälan  
är 16 augusti

16-17 september SSRK Småland NKL, ÖKL & EKL Sista dag för anmälan 
är 2 september

23 september SSRK Dalarna NKL & ÖKL Sista dag för anmälan  
är 9 september

23 september SSRK västra
Domare är Anne Titti Karlström

NKL & EKL Sista dag för anmälan  
är 13 september

30 september till  
1 oktober

SSRK Bergslagen
Domare är Anne Titti Karlström

30 sep NKL & ÖKL
1 okt NKL & EKL

Sista dag för anmälan  
är 20 september

7 oktober SSRK Norrbotten
Domare är Anders Wahlberg

NKL, ÖKL & EKL Sista dag för anmälan  
är 30 september

14-15 oktober SSRK södra
Domare är Anne Titti Karlström

ÖKL & EKL Sista dag för anmälan  
är 4 oktober

21 oktober SSRK södra
Domare är Sverker Haraldsson

NKL Sista dag för anmälan  
är 9 oktober

TOLLINGJAKTPROV I DANMARK 2017 – anmälningar sker via www.hundeweb.dk

24 juni Själland Alla klasser Sista dag för anmälan är 24 maj

2 september Fyn Alla klasser Sista dag för anmälan är 2 aug

24 september Själland Alla klasser Sista dag för anmälan är 24 aug

All information och alla anmälningar till svenska prov sker på webben, i SSRK Prov.
All information och alla anmälningar till danska prov sker på webben, i Hundeweb.


